
Zápis

Ze zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru ze dne 22.1.2025, Brno- 
Líšeň, Jírova 2 od 17.00 hod.

Přítomni: Eva Svobodová , Lukáš Bružeňák, Zdeněk Loveček, Josef Šiška, Tomáš Dojivá, 
Naďa Jurčová, Ivona Horáčková, Christian Kopec, Janka Wasserbauerová

Omluveni: 0

Hosté: Jan Skotal - 1 .místostarosta, Mgr. David Staněk, ref.ŽP

Účastní se všech 9 členů, komise je usnášeníschopná.

1 ..Zahájení - schůzi zahájila předsedkyně , uvítala hosta a členy. Seznámila je s programem 
zasedání. Pan místostarosta Skotal požádal o doplnění bodu do programu .( bod č.4) 

Program::

1. Hodnocení žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno- Líšeň na rok 

2025 spolku Myslivecká společnost STARÉ ZÁMKY, z.s.

2. Hodnocení žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno - Líšeň na 

rok 2025 - Pozemkový spolek Hády,z.s.

3. Hodnocení žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno - Líšeň na 

rok 2024 - Pozemkový spolek Hády,z.s.

4. Ochrana migračních tras obojživelníků v Mariánském údolí

5. Diskuse, různé

6. Závěr

2. Schválení programu zasedání. Hlavním úkolem zasedání komise bude rozdělení 
dotací, z rozpočtu MČ Brno Líšeň na rok 2025. K dispozici je pro oblast životního 
prostředí a veřejného prostoru částka 50 000,-Kč. Celkový objem žádostí je 
v hodnotě 84 000,-Kč.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Žádost o dotaci z rozpočtu MČ Brno Líšeň podal spolek Myslivecká společnost 
STARÉZÁMKY na celoroční činnost v objemu 40 000,-Kč. Komise vzala v úvahu 
přínosy spolku pro městskou část a doporučila částku pokrátit v položkách 
účetnictví a materiál celkem o 10 000,-Kč. Komise doporučila přidělit dotaci ve 
výši 30 000,-Kč.



Pan místostarosta Skotal informoval o počtu deseti zlikvidovaných vracích aut v 
k.ú. Líšně, Další dotaz směřoval na obtížného bezdomovce s velkým psem u 
BILLY. Bohužel sl s ním ani MP neví rady.

8. Závěr-předsedkyně poděkovala všem za účast a popřála úspěšný rok 2025.. 
Další schůze komise bude 19..února 2025 v 17.00hod.

Ing. Eva Svobodová 

Předsedkyně komise


